
   

 

PROTOKOLL FRA STYREMØTE     

     
     

__________________________________________________________________________     
STYREMØTE 2020-06-09                                            Sted:  Laastad pluss og minus                                  

     
TILSTEDE:      

Marita Laastad, Thomas S. Jansen, Terje O Hagen, Hellen Lund 
 

__________________________________________________________________________     

 

Sak 1: Godkjennelse av innkalling og saksliste 
 
Vedtak: Enstemmig vedtatt 

 
 
Sak 2: Godkjennelse av protokoll 2020-05-12 
 
Vedtak: Protokoll fra styremøte 12.05.2020 ble godkjent 
 
 
 
Sak 3: Konstituering av styret 
 
Styreformann Einar Tollaksvik var ikke på styremøte, men var spurt på forhånd om 
han vil fortsette som styreformann. Det ville han. Marita Laastad svarte også ja til å 
fortsette som kasserer. 
 
 
 
Sak 3:1 Resultater idedugnadsmøter/ byutvikling 
 



   

Daglig leder og styremedlem Marita Laastad har hatt et møte med JA-Blom/ 
Cupcakehuset. De vurderer å starte opp Cupcakehus på Karmøy. Da vil jo vi gjerne 
få de til Kopervik. Det var et positivt møte. De skulle i møter videre med huseiere i 
gata. Så dette har vi tro på at vil gå vår vei. 
 
 
 

- Forslag til vedtak: Bistår de i det videre arbeidet. 
 
 
 
 
 
Sak 3:2 Dagligvarehandelen 
 
Har ikke hørt noe mer om saken siden sist møte.  
 

- Forslag til vedtak: Vi følger med og bistår i arbeidet. 
 

 
 
Sak 3.3 Inntekter til BVK 
 
Vi har søkt om sponsormidler og prøver hele tiden å få flere medlemmer. Hvis vi får 
penger til forstudie på masterplan, kan deler av det tilfalle arbeid som blir gjort av 
Byen vår Kopervik, på lik linje med innleide personer. Styret må også gjøre seg en 
mening om sentrumstillegget skal tas bort på innbetalingene til høsten, Siden dette er 
penger som er øremerket aktiviteter i sentrum. Disse aktivitetene er jo blitt avlyst i 
vår. Et nytt medlem, Bedehuset.   
 

- Forslag til vedtak: Sender en søknad til kommunen om penger til forstudie som 
planlagt. Marita setter opp et forslag om enten ta vekk sentrumstillegg eller en 
prisreduksjon på 2 måneder, så diskuterer vi det på neste styremøte.  

  
 
 

 
Sak 3:4 Skilting 
 
Det er kommet et ønske om mer skilting på riksveien mot Kopervik sentrum. Daglig 
leder har hatt kontakt med Hilde Pettersen i Karmøy kommune og spurt hvordan vi 



   

søker til dette. Daglig leder hadde med et kart med forslag om hvor skiltene bør stå 
og hva som skal stå på de. Styret var enige i forslaget. 
 
 

- Forslag til vedtak: Daglig leder sender inn forslaget som en søknad til Hilde 
Pettersen. 

 
 
Sak 3:5 Gjestebrygge/ Bobilparkering. 
 
Har fått noen henvendelser fra folk som tror det er Byen Vår Kopervik som driver 
gjestebryggen i Kopervik. Når vi sjekket det opp, så står vår mailadresse som info på 
forskjellige sider. Det var det Line Østhus som hadde vert inne og lagt til. Vi har 
snakket med Atle Budal og han mener at ordningen de har på gjestebryggen 
fungerer. Vi har også fått en henvendelse av Odd Magne Djønne om hvorfor vi ikke 
har bobilparkering på festplassen. Det mente daglig leder at var blitt jobbet med før. 
Så hun kontaktet tidligere daglig leder Hans Gunvald Hop. Han kunne fortelle at de 
hadde avtale med småbåtforeningen i Stangelandsvågen om strøm og vann. Det 
manglet bare oppmerking og skilting, så var alt klart. Men så begynte kommunen å 
oppgradere festplassen og etterpå brukte de området til lagring under gravingen i 
gatene. Så prosjektet ble satt på vent. Odd Magne Djønne mente at vi burde få til at 
det var mulighet for tømming av toaletter og vann også. Det kom også et forslag om 
bobilparkering ved Litlafot i Kopervik næringpark. Hvorfor ikke få til begge deler.   
 

- Forslag til vedtak: Daglig leder setter i gang jobben med å ferdigstille 
bobilparkeringen på festplassen og starter prosessen ved Litlafot. 
 

 
 
Sak 4: Eventuelt 
 
Styremedlem Terje Olav Hagen kom med et forslag om at vi burde gå gjennom 
sentrum og lage en liste over hva som trengs av vedlikehold der. Og sette krav til 
kommunen og gårdseiere om utbedringer. Gjerne få til en spleis for å samle inn 
penger til dette. 
 

- Forslag til vedtak: Lage liste. 
 

 
  

 



   

 


